
Sitno, 30 lipca 2010 roku

ST - 0043/V/47/2010

Protokół Nr XLVII/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 lipca 2010 roku

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie Uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2010 rok,
- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Pawlicha Bogdan
13. Szajnoga Marek
14. Tukiendorf Edward

Radni nieobecni: 
1. Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XLVII  Sesji  Rady Gminy w bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący  powitał  Radnych  a  także  gości:  Wójta  Gminy  Pana  Kajetana 
Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę 
Hryciuk oraz sołtysów – Pana Mieczysława Steca i Pana Stanisława Wołoszyna.
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 14°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności  stwierdził,  że  w  obradach  sesji  uczestniczy  14  Radnych,  co  stanowi 
niezbędne quorum potrzebne do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  pytając 
jednocześnie czy są do niego uwagi.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  obrad  i  przyjęli 
go jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Aleksander Karski i Antoni Gazda.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 14 Radnych.
Pan Antoni Gazda odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XLVII/267/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  lipca  2010  r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 r.
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Projekt zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o dyskusję i zadawanie pytań.
Pan  Wójt  poinformował,  że  potrzebne  będzie  spotkanie  Rady  Gminy 
ok. 20 sierpnia w zakresie potrzeb bieżących.
Pan Sekretarz zaproponował termin kolejnej sesji na 16 sierpnia na godz. 8.00.
Następnie  w  związku  z  brakiem  dyskusji  nad  zmianami  w  budżecie 
Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem ww. zmian.
Uchwała  w  sprawie  zmian  w  budżecie  została  przyjęta  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.   

2) Uchwała  Nr  XLVII/268/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  lipca  2010  r. 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  odbyło  się  spotkanie  z  przedstawicielami  Agencji 
Nieruchomości Rolnych. Uchwała dotyczy działek w Sitnie (drogi przy ODR) 
oraz w Horyszowie Polskim (droga i działka za sklepem GS – boisko).
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy lepiej jest przejąć drogi i starać się 
o  fundusze  na  ich  poprawę  czy  lepiej  żeby  ANR  wyremontowała  drogę 
a dopiero później ją przekazała gminie.
Pan Wójt wyjaśnił, że i tak cały ciężar utrzymania dróg spoczywa na gminie. 
Natomiast nie ma gwarancji na otrzymanie pomocy finansowej.
Pan  Sekretarz  dodał,  że  jest  szansa  na  środki  –  ale  tylko  na  drogi  dla 
mieszkańców  byłego  Zakładu  Rolnego  (ze  środków  gminy  należałoby 
wykonać koncepcję i projekt). 
Ponadto  Pan  Sekretarz  poinformował,  że  Gmina  chce  pozyskać  działkę 
w Sitnie za GS Sch – na cele strażackie.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał  kto  jest  administratorem  drogi,  skoro 
właścicielem działki jest Skarb Państwa.
Pan Wójt wyjaśnił, że państwo, ale niedługo właścicielem będzie gmina.
Pan Sekretarz poinformował, że gmina chciała pozyskać 1 mln. zł na drogę 
do Zakładu Rolnego w Jarosławcu ale to nie wyszło. Będą natomiast środki 
na drogi w środku Zakładu Rolnego.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
Uchwały Nr XLVII/268/2010.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 5
Sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Pan dr inż. Kajetan Protas.
Poruszone zagadnienia:

1) Funkcjonowanie GSW Sitno,
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2) Wyniki przetargów na budowę dróg,
3) Realizacja parkingu przy kościele w Horyszowie Polskim,
4) Bieżące utrzymanie dróg,
5) Wdrożenie wniosków pomocowych,
6) Realizacja zadań oświatowych,
7) Wykonanie projektu świetlicy w Horyszowie – Nowej Kolonii,
8) Funkcjonowanie gospodarstwa pomocniczego,
9) Informacja nt. przenosin Biblioteki i Domu Kultury,
10)Realizacja inwestycji - „Orlik” Jarosławiec i GOK Sitno,
11)Informacja nt. spisu rolnego,
12)Podsumowanie wyborów Prezydenta RP,
13)Wydarzenia kulturalno-sportowe,
14)Zaproszenie na dożynki powiatowe (22.08) i gminne (05.09).

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan Ryszard Monastyrski poruszył sprawę awarii wodociągu w Rozdołach.
Pan  Jerzy  Mazurek  zapytał  kiedy  nastąpi  remont  drogi  Karp  za  torem.  Ponadto 
Pan  Mazurek  poruszył  sprawę  uprzątnięcia  przystanku  i  poprawy przepustu  koło 
Pana Laszczyńskiego oraz gruzu na drogę w kierunku Pana Flaka.
Pan  Bogdan  Pawlicha  poinformował,  że  27  lipca  odbyła  się  weryfikacja  boiska 
w Sitnie. Boisko to nie przeszło weryfikacji ze względu na bliskość trybun i za małą 
odległość za bramkami. Dlatego zwrócono się o weryfikację warunkową.
Pani Małgorzata Adamczuk zwróciła się z prośbą o naprawę daszku nad drzwiami 
w Domu Ludowym w Bożym Darze.
Pan  Mieczysław  Stec  poruszył  sprawę  funduszu  sołeckiego  pytają  na  co  poszył 
środki z funduszu dla Kol. Kornelówki.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  fundusz  został  wydatkowany  na  12  wywrotek  żwiru 
z torów (na remont drogi w Kol. Kornelówce).
Pan  Ryszard  Monastyrski  zwrócił  się  z  prośbą  o  naprawę  drogi  na  zakręcie 
do Poźródeł.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał podanie mieszkańców Kornelówki w sprawie 
zmiany przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że RIO dopuszcza zmiany ale Wojewoda nie. W przypadku 
zmiany przeznaczenia środków nie będzie to już fundusz sołecki.
Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  podanie  z  GSW  w  Sitnie  (podanie 
w  załączeniu)  proponując  jednocześnie  przygotowanie  na  następną  sesję 
odpowiednich zmian w budżecie w ww. sprawie.
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Ad. 8
Przyjęcie Protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XLVI/2010 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym przy 
13 głosach za, 0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

Ad. 9
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:

Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf


